



April 12, 2022

Customer Bulletin: Service Advisory in Western Canada

Parts of Western Canada is experiencing extreme winter weather conditions with record breaking snowfalls reaching 70cm, blizzards and extreme cold are expected in some areas of Manitoba and Saskatchewan.

These adverse conditions may result in service delays of freight moving throughout Western Canada. We will keep everyone posted as we receive updates.

For more information on the weather conditions please visit:

https://weather.gc.ca/warnings/index_e.html

Please reach out to your Business Account Manager for any questions.

French version below

Le 12 avril 2022

Bulletin à la clientèle : Avis de service dans l'Ouest canadien

Certaines parties de l'Ouest canadien connaissent des conditions météorologiques hivernales extrêmes avec des chutes de neige record atteignant 70 cm, du blizzard et des froids extrêmes sont attendus dans certaines régions du Manitoba et de la Saskatchewan.

Ces conditions défavorables peuvent entraîner des retards de service dans le transport des marchandises dans l'Ouest canadien. Nous vous tiendrons au courant de la situation lorsque nous recevrons des mises à jour. Pour plus d'informations sur les conditions météorologiques, veuillez visiter : https://weather.gc.ca/warnings/index_e.html

Veuillez contacter votre gestionnaire de compte d'entreprise pour toute question.